
 
 

 

 

 

Datum: 26. 9. 2023 

Št. zadeve: 013-2-2/2023-3 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
 

1.  seje Sveta staršev Osnovne šole Hudinja, 

ki je bila v torek, 26. septembra 2023, ob 16.30 v učilnici fizike. 

 

Sejo Sveta staršev je vodila predsednica Sveta staršev, ga. Tina Toman Bogataj. 

Seje se je udeležilo 21 predstavnikov staršev, in sicer Žaklina Volavšek, Marina Podergajs, Eva 

Komplet, Mojca Bračun, Jernej Fister, Martina Strniša, Tea Bevc Holobar, Ana Klincov, Maša 

Lipovec Voglar, Irena Novak, Jasna Žlender, Urška Kurmanšek, Martina Bračič, Tadeja 

Gržina, Tanja Stopinšek, Anamarija Lah Šuster, Ksenja Krajnc, Nives Svet, Kaja Dosedla in 

Petra Grajžl, kar pomeni, da je bila podana sklepčnost. Svojo odsotnost sta opravičila Matevž 

Stevanović in Metka Skale. 

Gospa Toman Bogataj je pozdravila prisotne, se predstavila, poseben pozdrav namenila novim 

članom in v obravnavo in sprejem podala naslednji dnevni red: 

1. Potrditev zapisnika prejšnje seje z dne 8. 6. 2023 

2. Mnenje Sveta staršev k Letnemu delovnemu načrtu za šolsko leto 2023/24 

3. Poročila z uvodnih roditeljskih sestankov 

4. Aktualne informacije in razno 

 

Ker nihče od prisotnih na predlagani dnevni red ni imel pripomb, je Svet staršev z dvigom rok 

soglasno sprejel predlagani dnevni red. 

 

K 1. točki: 

 

Sledila je prva točka dnevnega reda – potrditev zapisnika prejšnje seje z dne 8. 6. 2023. 

Predsednica je vprašala prisotne, ali imajo na zapisnik kakšne pripombe ali dopolnitve. Vsi 

prisotni so se z zapisnikom strinjali, zato je bil z dvigom rok potrjen in soglasno sprejet 

 

S K L E P št. 1: 

 

Svet staršev OŠ Hudinja potrjuje zapisnik prejšnje seje Sveta staršev z dne 8. 6. 2023 v 

predloženi obliki.  

K 2. točki: 

Predsednica je besedo predala gospodu ravnatelju, ki je pozdravil prisotne in predstavil drugo 

točko dnevnega reda, in sicer mnenje Sveta staršev k Letnemu delovnemu načrtu za šolsko leto 



 
 

2023/24. Predstavil je letni delovni načrt, ki so ga predstavniki staršev prejeli na vpogled po 

elektronski pošti. Letni delovni načrt pripravi ravnatelj s pomočjo učiteljev, ki ga nato potrdijo 

(potrdili so ga 25. 9. 2023), nato starši na seji Sveta staršev podajo mnenje, dokončno pa ga 

sprejme še Svet zavoda. Na kratko je predstavil prihajajoče šolsko leto ter šolski koledar. Sledila 

je pohvala celotnemu kolektivu šole in predstavitev šestih novozaposlenih delavcev, ki jim je 

zaželel uspešno delo in dobro počutje v kolektivu. Predstavljeni so bili tudi zunanji sodelavci, 

ki prihajajo z drugih šol in nudijo učencem s posebnimi potrebami dodatno strokovno pomoč 

(večina jih prihaja z OŠ Glazija). 

Nato je bila predstavljena kadrovska zasedba, razredi in oddelki. V letošnjem šolskem letu OŠ 

Hudinja obiskuje 505 učencev, ki so razporejeni v 23 oddelkov. 207 učencev obiskuje oddelek 

podaljšanega bivanja, na šoli je 31 učencev s posebnimi potrebami (odločba) in 12 tujcev, ki 

jim pripadajo dodatne ure slovenskega jezika. Ravnatelj meni, da bi bilo prav, da bi bila na 

državni ravni sprejeta rešitev, ki bi otrokom oziroma celim družinam pred vključitvijo v šolo 

zagotovila temeljito učenje slovenskega jezika. Pri delu z učenci tujci se praviloma pokažejo 

velike težave in ravno učenci so zaradi nepoznavanja jezika v zelo težki situaciji.  

Ravnatelj je omenil tudi delitev razredov na oddelke, saj so v manj številčnih oddelkih boljši 

pogoji za delo. Predstavnica staršev je vprašala, zakaj je pri učencih 6. razredov takšna razlika 

v številu učencev, na kar ji je ravnatelj odgovoril, da zato, ker imajo v razredu z manj učenci 

učenca s posebnimi potrebami in posledično manjši normativ.  

V nadaljevanju je ravnatelj predstavil zelo bogat nabor dejavnosti, ki jih na naši šoli ponujamo 

učencem: krožki, raziskovalne naloge, kulturne prireditve, šole v naravi, projekti, tečaji, dnevi 

posebnega pomena itd. Povedal je, da šola otrokom poleg obveznega programa ponudi še bogat 

program nadstandardnih dejavnosti, ki se jih udeležijo učenci, ki jih to veseli oziroma imajo to 

možnost. Na vzgojnem področju se na šoli uporablja pristop otroka videti, slišati in načelo daj–

dam, najboljši vzgojni ukrep pa je po ravnateljevem mnenju pohvala, ki otrokom veliko pomeni. 

Omenjena je bila še šola lepega vedenja, zbiralna akcija papirja, šola v naravi, prireditev 

Glasbeni idol Hudinje, tekmovanja itd. Na ta način je ravnatelj staršem pokazal, da se v šoli ob 

učenju dogaja še veliko zanimivega in koristnega, saj se učenci lahko tako učijo tudi posredno, 

ne samo iz knjig.  

Ravnatelj meni, da je Letni delovni načrt za leto 2023/24 po vsebini in obliki zelo dobro 

pripravljen, na šoli pa se bodo potrudili, da bodo vse načrtovane dejavnosti tudi realizirali in 

čim bolj kvalitetno izvedli. Starše je pozval k morebitnim vprašanjem, pripombam oziroma 

predlogom v zvezi z Letnim delovnim načrtom in ker vprašanj in pripomb ni bilo, je besedo 

predal predsednici, ki je predlagala, da se sprejme 

S K L E P št. 2: 

 

Svet staršev OŠ Hudinja daje pozitivno mnenje k Letnemu delovnemu načrtu za šolsko 

leto 2023/24. 

 

Sklep je bil z dvigom rok soglasno sprejet.  

K 3. točki: 

Seja se je nadaljevala s poročili z uvodnih roditeljskih sestankov, ki so potekali drugi teden v 

septembru. Ravnatelj je pohvalil starše za rekordno visoko udeležbo (82 %) in predstavil 

predloge, pobude in vprašanja, ki so jih zastavili starši v posameznih razredih. 

V 1. a in 1. b je bila udeležba na roditeljskem sestanku zelo dobra, starši niso imeli vprašanj, 

predlogov ali pripomb. 



 
 

V 2. a, 2. b razredu sta bili izpostavljeni vprašanji glede jutranjega varstva drugošolcev in glede 

načina odhajanja učencev iz OPB. Ravnatelj je povedal, da se učencem 2. in 3. razreda omogoči 

jutranje varstvo, v kolikor je to mogoče. Ker je letošnje število prvošolcev preveliko, varstvo 

za drugošolce ni bilo mogoče, zato se je staršem predlagala druga rešitev, ki so jo sprejeli.  

Glede odhajanja iz podaljšanega bivanja je g. ravnatelj odgovoril, da imamo v varstvu preko 

200 otrok, na šoli pa nimamo zaposlenega, ki bi hodil v razred po posameznega otroka. Praksa, 

ko so starši sami iskali otroke po šoli, se ne izvaja več, ker ni bilo nadzora. Meni, naj gre otrok 

domov ob uri, ki mu jo starši napišejo na obvestilo, saj je odhajanje ob različnih urah za učence 

in učitelje moteče, otroci pa se bodo s tem naučili reda in stalnosti. Izvzete bodo izredne 

situacije, ko pri starših nenačrtovano pride kaj vmes, saj bomo v teh primerih vedno odšli po 

otroka v razred, ne glede na uro. Ravnatelj je pohvalil starše, ki v veliki večini to razumejo in 

prihajajo po otroke vedno ob isti uri. Prav tako je povedal, da nekajminutno čakanje učencev 

ali staršev pri vhodu v šolo ne sme biti huda težava.  

Predstavnica staršev je povedala, da naj bi se na začetku šolskega leta zgodilo, da bi nekatere 

otroke, ki so prišli predčasno v šolo, poslali iz šole. Ravnatelj je povedal, da se pri mlajših 

otrocih to ne bi smelo zgoditi, saj imajo učiteljice navodilo, da lahko gredo otroci v učilnice in 

tam počakajo. Da bi bila šola zjutraj odprta za vse učence, pa ne pride v poštev, saj imajo učitelji 

predure in otroci pred učilnico govorijo in motijo pouk. S starši je bil sklenjen dogovor, da tisti 

otroci, ki jih starši vozijo od drugod, lahko gredo v šolo, ostali pa prihajajo ob uri, ko se začne 

pouk – ob 8. uri.  

V 2. c, 3. a, 3. b, 3. c, 4. a, 4. b, 5. a, 5. b, 5. c, 6. a in 6. b ni bilo vprašanj, predlogov ali 

pripomb. 

V 6. c so starši pohvalili delitev učencev bivšega 5. razreda v tri skupine ter lepo urejeno okolico 

šole.  

V 7. a je starše zanimalo, kako bo z gesli za elektronsko redovalnico, na kar so starši po besedah 

g. ravnatelja preko e-pošte že prejeli gesla za novo šolsko leto in lahko dostopajo do ocen.   

V 7. b ni bilo vprašanj, predlogov ali pripomb.  

V 8. a so starši postavili vprašanje glede količine in kvalitete šolskih kosil in ali imajo otroci 

na voljo lončke, da bi si natočili vodo. Ravnatelj je povedal, da je pogosto v jedilnici in je 

pohvalil otroke za lepo vedenje in bonton pri jedi. Vsakodnevno se opaža, da mnogi učenci ne 

vzamejo celotnega kosila in jedo samo določeno vrsto hrane (npr. samo sladico). Vodja 

prehrane in šolske kuhinje skrbita za smernice zdrave in ustrezne prehrane ter velikost obrokov, 

redno pa se dogaja, da se veliko hrane odvrže v smeti. Okusi in prehranjevalne navade otrok od 

doma so zelo različni in posledično so učenci s hrano različno zadovoljni. Vsakoletne ankete, 

ki jih rešujejo učenci v zvezi z zadovoljstvom s hrano, kažejo, da je velika večina učencev na 

šoli zadovoljna ali zelo zadovoljna s šolsko prehrano. Ravnatelj je prav tako povedal, da so 

šolska kosila nadstandardni program in v primeru, ko se učencem ali staršem kosila res ne zdijo 

»dobra«, se lahko od kosila odjavijo in za kosilo poskrbijo sami. Kvaliteta šolskih kosil je na 

zelo visoki ravni in se stalno preverja. 

Glede lončkov za vodo pa je ravnatelj povedal, da jih ni na voljo, si pa lahko učenci s sabo 

prinesejo steklenice z vodo. Velika večina učencev jih lepo in redno uporablja.  

Pri velikosti obrokov je omejitev pri glavni jedi, predvsem pri jedeh, ki so vezane na kose, pri 

prilogah pa ni omejitev in jo učenci vedno lahko dobijo. Učitelji tudi spodbujajo otroke, da 

otroci vsaj poskusijo določeno vrsto hrane, saj na koncu dneva veliko hrane konča v smeteh. 



 
 

Za slanost/neslanost kosil in premalo/preveč kuhano hrano pa je ravnatelj komentiral, da se s 

tem ne strinja, saj šolska kosila redno naroča tudi veliko zaposlenih in tega ne opažamo – tudi 

tukaj velja, da so okusi in navade zelo različni in najbrž so tovrstne pripombe posledica tega.   

Starši opažajo spremembe na boljše, saj se letos jedilnik predvsem pri juhah ne ponavlja kar 

naprej, na voljo so različne vrste juh, kar je s strani staršev pohvalno. Ravnatelj je povedal, da 

stremimo k temu, da kuharji pripravljajo obroke iz prave zelenjave in čim manj iz vrečk, kuharji 

pa opažajo, da si juho vzame več otrok. Starši pri prehrani opažajo spremembe na bolje, so pa 

opozorili na količino hrane za večje učence. Ravnatelj je povedal, da priloga nikoli ne 

predstavlja problema, prav tako so v kuhinji rezerve pri mesu. Otroci lahko brez zadržka pridejo 

po prilogo. Na šoli zagovarjamo, da je odpadne hrane, ki jo zavržemo v smeti čim manj, zato 

tudi učence nagovarjamo k temu, da hrano, ki jo vzamejo, pojedo.  

Ena od predstavnic je povedala, da prihaja do menjav jedilnikov in da sadja, ki je na jedilniku, 

naj ne bi bilo pri obroku. Ravnatelj je obe navedbi zanikal in povedal,  da so menjave jedilnikov 

zgodijo res izjemoma, ko se npr. zaradi dobaviteljev včasih zgodi, da v kuhinji zavrnejo 

določeno živilo, če ni ustrezne kvalitete (npr. solato), in se ga na meniju zamenja (npr. s koruzo 

ali peso), v osnovi pa se jedilnikov ne spreminja. Sadje je otrokom na voljo dvakrat na teden, v 

košarah na hodnikih pa vsak dan. 

Ker ni bilo več vprašanj je ravnatelj predal besedo gospe Toman Bogataj, ki je na glasovanje 

dala naslednji  

 

S K L E P št. 4: 

 

Svet staršev OŠ Hudinja se je seznanil s poročili z uvodnih roditeljskih sestankov.  

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

K 4. točki: 

Gospod ravnatelj se je staršem zahvalil za podana vprašanja, predloge in pohvale ter prešel na 

zadnjo točko – aktualne informacije in razno. Povedal je, da je zelo zadovoljen z začetkom 

letošnjega šolskega leta, saj je šolsko delo dobro steklo – to velja za učno in vzgojno področje. 

Vse dejavnosti potekajo v skladu z zastavljenim načrtom.  

S pomočjo fotografij je pokazal delo v prvem mesecu in posebej pohvalil letošnje prvošolčke, 

ki so se zelo hitro navadili na šolska pravila in se pridno učijo.  Začela so se že prva tekmovanja 

(nogomet), drugi razredi so že opravili tečaj drsanja, 5. razredi so bili v šoli v naravi itd. V 

nadaljevanju meseca so v planu 1. športni dan, šolsko tekmovanje iz logike, šolski ples za 

učence 9. razredov itd.  

Med počitnicami nam je veliko težav povzročilo neurje, ki je podrlo več dreves v šolskem parku 

in poškodovalo šolsko streho, ki jo je bilo potrebno popraviti. Večja investicija je bila tudi 

menjava kritine na starem delu šole, ki jo je v letu 2022 poškodovala toča. V času poletnih 

počitnic vedno opravimo vzdrževalna in obnovitvena dela ter izvedemo nabavo določenih 

osnovnih sredstev. Vsa vzdrževalna dela v objektu je letos zelo pridno opravil hišnik, v okolici 

šole pa smo s pomočjo zunanjega izvajalca sanirali živo mejo. Od opreme smo kupili nov 

fotokopirni stroj in konvektomat (kombinacijska parna pečica) za kuhinjo ter še nekaj druge 

opreme manjše vrednosti. Ravnatelj je poudaril, da na šoli skrbimo, da se šola redno obnavlja 

in vzdržuje. V zvezi s šolskim parkom se za letošnje leto obetajo spremembe, saj smo bili edina 

šola v Sloveniji, ki je imela zaposleno vrtnarko. Le-ta se je konec lanskega šolskega leta 

upokojila, na pomoč pri urejanju parka pa nam bo priskočila Mestna občina Celje, ki nam bo 

zagotovila delavce za pomoč pri košnji. V načrtu za prihodnje obdobje, zelo verjetno v letu 



 
 

2024, so še sanacija dotrajanih in poškodovanih tribun, preplastitev nogometnega igrišča ter 

obnovitev s travo in mahom zarasle atletske steze. 

Na koncu je ravnatelj pozval starše k sodelovanju in povedal, da ga lahko glede težav v razredu 

kadarkoli pokličejo ali pridejo na razgovor glede kakršnihkoli problemov, če bi se pojavili 

tekom leta in jih ne bodo uspeli rešiti s pomočjo razrednikov. Učencem sta na hodniku na voljo 

tudi »nabiralnika« za predloge, vprašanja in pripombe, ki jih lahko anonimno oddajo, kadarkoli 

želijo. Na njihove pobude se vedno odzovemo in zadeve temeljito raziščemo.  

Ravnatelj je pozval prisotne k morebitnim vprašanjem. Predstavnica staršev je vprašala, kako 

je z gledališkimi predstavami, za katere je bilo prejšnje leto obljubljeno, da bo šola staršem v 

naprej povedala, katere predstave si bodo otroci ogledali. Ravnatelj je povedal, da bodo starši 

naslove predstav dobili še ta teden.  

Predstavnica je omenila, da bodo imeli učenci 2. razreda, ki imajo garderobne omarice v zgornji 

vrsti, v hladnejših mesecih težave pri obešanju oblačil, saj so obešalniki previsoko in jih ne 

dosežejo. Ravnatelj je povedal, da bo otrokom na voljo javna delavka, ki jim bo v tem primeru 

pomagala.  

Predlog predstavnice devetega razreda je bil, če bi lahko bili urniki objavljeni prej zaradi 

uskladitve z glasbeno šolo. Ravnatelj je povedal, da bomo urnike v prihodnje objavili prej kot 

letos, saj smo bili za to šolsko leto v specifični situaciji zaradi delitve dveh oddelkov 5. razreda 

v tri oddelke 6. razreda.  

Vprašanje predstavnice staršev je bilo tudi, če se bo na družino delil en izvod Hudinjčka. Starši 

so se strinjali, da je en izvod na družino dovolj, zato se bo predlagani predlog upošteval.  

Ker ni bilo več vprašanj, se je gospod ravnatelj zahvalil prisotnim in predal besedo gospe 

predsednici, ki se je vsem zahvalila za pozornost in sejo zaključila ob 17.47.  

 

Zapisala:                                                                                     Predsednica Sveta staršev:  

Petra Vrečko                                                                                       Tina Toman Bogataj  

 

 


